
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 14. 11. 2012  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik.
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny.
Zmena  programu  oproti  pozvánke  spočívajúcu  v ocenení  žiačky  Jarošíkovej  pred  zahájením 
rokovania OZ a presune bodu 5. Zápisy do obecnej kroniky pred bod 3.Kontrola uznesení 
Hlasovanie 9-0
Starosta –  žiačka našej ZŠ s MŠ sl. Jarošíková vyhrala celoslovenskú súťaž v speve Hviezdička, 
ktorej jedna  časť sa uskutočnila aj  v kinosále  v Margecanoch.  Preto  navrhujem,  aby sme ju aj 
finančne ohodnotili. 
Mgr. Dubecký – v komisii sme navrhli sumu 35 €.
p. Mesároš - navrhujem, aby sa zakúpil vecný dar v hodnote 50 €.
Uznesenie  : OZ schvaľuje  zakúpenie  vecného  daru   z fondu poslancov  vo  výške  50  €  žiačke 
Jarošíkovej za víťazstvo v celoslovenskej súťaži Hviezdička.
Hlasovanie 9-0

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Mgr. Dubecký, p. Keruľ M.
Návrhová komisia :  Bc. Kaľavský, Judr. Šima
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 9-0

K     bodu 5. Zápisy do obecnej kroniky  
p.  Starosta –  aby  sme  nezdržiavali  obecnú  kronikárku  Mgr.  Marekovú  navrhujem,  aby  sme 
v budúcnosti  schvaľovanie textu zápisov riešili  ich predchádzajúcim elektronickým rozposlaním 
poslancom, ktorí si pripravia poznámky a pripomienky, ktoré následne OZ na svojom najbližšom 
zasadnutí prerokuje a schválený text sa zapíše do obecnej kroniky.
p. Keruľ – po obdŕžaní textu by bolo vhodné farebne vyznačiť navrhované zmeny a tieto zaslať 
kronikárke. Potom bude diskusia iba k navrhnutým zmenám.
Ing. Kováč – nemali by sme kolektívne tvoriť text, iba doplniť chýbajúce informácie.
Mgr. Mareková – text zápisu týždeň pred zasadnutím zastupiteľstva zašle poslancom. Kedy potom 
budem môcť urobiť zápis do kroniky?
Starosta – až po schválení v zastupiteľstve. Najbližšie bude 8.12.
p. Mesároš – 8.12. je sobota a 7.12. mi nevyhovuje termín z pracovného dôvodu.
Starosta – v tom prípade bude zastupiteľstvo 10.12. v pondelok. Hlavným bodom bude schválenie 
VZN o daniach a miestnych poplatkoch. 

K     bodu 3. Kontrola uznesenia  
Uznesenie 14C1. – splnené
Uznesenie  14C2.  –  pripravený  návrh.  Splní  sa  pri  schvaľovaní  VZN  o daniach  a miestnych 
poplatkoch
Uznesenie 14C3. – nerealizované. Uskutoční sa po ukončení prác
Uznesenie  14C4.  –  splnené.  Predseda  komisie  konštatuje  výrazný  kvalitatívny  posun  v oblasti 
hygieny a starostlivosti o deti. Bol daný ústny prísľub zo strany rodiny, že do konca kalendárneho 
roku zabezpečí, aby bol RD opätovne napojený na verejný vodovod.
Uznesenie : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ dňa 25.9.2012
Hlasovanie 9-0
Starosta –  žiadam,  aby  komisia  vykonávala  pravidelné  štvrťročné  návštevy  v rodine  Svetlany 
Krupárovej, aby zlepšenie nebolo iba dočasné. V prípade neplnenia si povinnosti existuje reálna 



možnosť na uplatnenie si inštitútu osobitného príjemcu dávok zo strany obce.
Mgr. Dubecký- v mesiaci december vykonáme následnú kontrolu
Ing. Novotová – navrhujem skôr január. December je dosť hektický mesiac.
Uznesenie: OZ poveruje predsedu komisie pre kultúru, šport, školstvo, prácu s mládežou a sociálne 
otázky realizovaním návštev v rodine Svetlany Krupárovej, Olše Margecany 1 krát za  štvrťrok.
Starosta – nie som spokojný, že sa neuskutočnila obhliadka rekonštruovaných priestorov štadióna. 
Na stavebné úpravy bola  poskytnutá  dotácia  SLSP.  Objekt  patrí  obci,  takže  by sme mali  mať 
prehľad  o stave  rozpracovanosti  a použití  dotačných  peňazí.  Dúfam,  že  nebudú  problémy  pri 
dokladovaní účelnosti vynaloženia prostriedkov. 
p. Mesároš – kto je vo vedení FO, kto tvorí výbor.
Starosta – výbor je pôvodný, avšak je doplnený o nových členov. Pred začiatkom jarnej časti súťaže 
sa budú konať voľby nového výboru
 
K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
Bez príspevku

K bodu 6. Schválenie nájomcu v     bytovom dome Oľše 75  
Ing. Machilová – vykonali sme vyhodnotenie bodovania k prideleniu bytu v bytovke Oľše 75. Na 
základe hodnotenia poslancov bude byt pridelený žiadateľovi p. Terpákovi Petrovi.
Uznesenie : OZ schvaľuje ukončenie nájmu v bytových priestoroch  v byte č. B.B2  v   obecnom 
nájomnom dome Olše 75 Margecany pre Janku Popadič  k 30.11.2012.
Hlasovanie 9-0
Uznesenie : OZ schvaľuje prenájom bytových priestorov v obecnom nájomnom dome Olše 75 
Margecany, a to byt č. B.B2 pre nájomcu Petra Terpáka bytom Školská 5 Margecany , s účinnosťou 
od 1.12.2012.
V prípade, že schválený nájomca odmietne predmet nájmu, postupuje predmet nájmu na náhradníka 
v poradí:
1.náhradník: Antónia Engeľová, bytom Hôrka 18 Margecany
2.náhradník: Alžbeta Mesárošová a Ondrej Nalevanko,  bytom Prešovská 1 Margecany 
3.náhradník:  Mgr. Kiklicová Katarína, bytom Železničná 23 Margecany
4.náhradník:  Andrea Podolinská, bytom Športová 23 Gelnica
5.náhradník:  Mgr.Veronika Vasilcová , bytom Bystrá 22 Margecany
6.náhradník:  Zuzana Bednárová, bytom Bystrá 39 Margecany
7.náhradník: Vlastimil Wall, bytom Tehelná 4 Gelnica 
8.náhradník: Andor Milan,bytom Športová 37 Gelnica
9.náhradník: Ján Adamišin, bytom Veľký Folkmár 16.
Hlasovanie 9-0

K bodu 7. Plnenie rozpočtu obce za obdobie 1.-9./2012, úprava rozpočtu
Ing. Machilová – oboznámila poslancov s jednotlivými položkami plnenia rozpočtu v príjmovej aj 
výdajovej oblasti. Podklady boli poslancom s časovým predstihom zaslané k nahliadnutiu.
Ing. Kováč – zaujala ma suma 7,213€ funkčný plat policajta. 
Ing. Machilová – obec nemá obecného policajta, čo všetci isto viete. Jedná sa o položku ako je 
uvedené  v rozpočtovej  skladbe  programu  a ktorú  ja  nemením.  Sú  to  mzdové  výdavky  na 
zamestnancov úradu.
Judr. Šima – výdavky boli vybilancované aj v príjmovej časti?
p.  Starosta –  tieto  výdavky  sú  vykryté  mzdovými  úsporami  z dôvodu  PN,  znížením  úväzkov 
a nevyčerpaním zdrojov zo špeciálnych služieb. Tieto otázky boli prejednávané v komisii. Od roku 
2009 neboli na OcÚ zvyšované platy ani udeľované odmeny a na budúci rok sme sa memorandom 
zaviazali na zníženie mzdových  a materiálových výdavkov, takže už nebude priestor na finančné 
ocenenie zamestnancov.
Ing.  Jakubišin –  komisia  prejednala  na  svojom zasadnutí  rozpočtové  opatrenie  č.3,  ktoré  rieši 



navýšenie mzdových prostriedkov pracovníkov úradu, okrem starostu a navrhuje ho schváliť.  
Uznesenie : OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za obdobie 1-9/2012.
Uznesenie : OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.3
Hlasovanie 9-0
Ing.Jakubišin – komisia na svojom rokovaní navrhla aj udelenie odmeny hlavnému kontrolórovi 
obce Ing. Keruľovi vo výške jedného mesačného platu.
Uznesenie : OZ schvaľuje odmenu za rok 2012 pre hlavného kontrolóra obce vo výške 485 € .
Hlasovanie 9-0

K     bodu 8. Došlé žiadosti  
Ing. Jakubišin – v komisii sme prejednávali 
a., žiadosť p. Nemčíkovej Márie o odkúpenie pozemku a komisia navrhuje žiadosť schváliť za cenu 
0,70€/m2

Uznesenie : OZ schvaľuje odpredaj časti parcely KN-E č.71323/4-  ostatné plochy   podľa GP č. 
47/2012 zo dňa 23.10.2012  to diel č.1 o výmere 80 m2   pričlenený k parcele KN- C č.515-záhrada 
a diel č.2 o výmere 60 m2 pričlenený k parcele KN-C č.514/1 – zastavané plochy a nádvoria v k. ú. 
Margecany, pre žiadateľku Máriu Nemčíkovú  nar.                     , bytom Dlhá 306/42 Margecany, za  
cenu 0,70 EUR / m2  ako priľahlého pozemku stavbe s. č. 306  vo vlastníctve kupujúcej   podľa § 9a 
ods.8 písm. b) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov.  Vklad do 
katastra nehnuteľností zrealizuje a uhradí kupujúci.

b., žiadosť p. Mertoša Jozefa s manželkou o odkúpenie pozemku a doplňujúce informácie p.Kleina 
Zoltána k žiadosti o odkúpenie tohto istého pozemku a komisia navrhuje žiadosti nevyhovieť
Hlasovanie 9-0
Uznesenie : OZ zamieta žiadosť č. 774/2012 zo dňa 16.10.2012 žiadateľa Mertoša Jozefa 
s manželkou, bytom  Dlhá 12 Margecany, o odpredaj pozemku. 
Hlasovanie 9-0
Uznesenie :  OZ zamieta žiadosť č. 801/2012 zo dňa 22.10.2012 žiadateľa Zoltána Kleina ,bytom 
Dlhá 13 Margecany,  o odpredaj pozemku.
Hlasovanie 9-0

c., prenájom nebytových priestorov pre p. Fabišíkovú na športovú činnosť
Ing. Keruľ – p. Fabišíková si chce prenajať priestory spoločenskej sály
Uznesenie : OZ postupuje žiadosť č. 830/2012 zo dňa 31.10.2012 žiadateľky Lucie Fabišíkovej, 
bytom Tehelná 1075/2 Gelnica, o prenájom nebytových priestorov do komisie pre výstavbu, verejný 
poriadok, životné prostredie , cestovný  ruch  a iné  vzťahy.
Hlasovanie 9-0

d.,  žiadosť p.  Bartka Miloša o súhlas s realizáciou výstavby prístrešku pre motorové vozidlo na 
pozemku vo vlastníctve obce, ktorý sa nachádza v oplotenom areály jeho RD
Uznesenie : OZ súhlasí  s realizáciou výstavby prístrešku na garážovanie auta umiestneného  na 
časti  parcely  E-KN  č.71323/4  o výmere  5,5  m  x  3,5  m  v zmysle  žiadosti  č.697/2012  zo  dňa 
24.9.2012 pre žiadateľa Miloša Bartku, bytom Dlhá 20 Margecany.

e.,  žiadosť  p.  Shakiriho  Samiho  o umiestnenie  predajného  stánku  na  zmrzlinu.  Podmienky 
stavebného zákona bude riešiť stavebný úrad.
p. Mesároš – viem, že nemá dobré vzťahy s vlastníkom predajne zeleniny odkiaľ potrebuje priviesť 
energie 
Mgr. Dubecký – splní podmienky všetkých orgánov pre prevádzkovanie zariadenia?
Starosta – tieto orgány vydajú svoje stanoviská a on ich bude povinný splniť. Ak ich nesplní nebude 
môcť zmrzlinu predávať. Navrhujem žiadosť vrátiť na nové prerokovanie do komisie.
Judr. Šima – táto jeho žiadosť už bola predložená niekoľkokrát. Nemôžeme stále predkladať nejaké 
nové podmienky. Navrhujem, aby sme žiadosť vybavili dnes na zasadnutí.  



Uznesenie : OZ postupuje žiadosť č.674/2012 zo dňa 12.9.2012 žiadateľa Sami Šakiri, Hlavná 29 
Gelnica, o umiestnenie  stánku na výrobu  a predaj zmrzliny do komisie.
Hlasovanie 9 za – Ing. Jakubišin, p. Keruľ, Ing. Novotová, Bc. Kaľavský 5 proti – Mgr. Dubecký,  
Judr. Šima, Ing. Kováč, p. Mesároš, p. Zvirinský
Ing.  Machilová –  máme sa vyjadriť  či  chceme uvedenú prevádzku s deklarovaným predmetom 
podnikania v obci alebo nie.
Bc. Kaľavský – nerokujeme o prevádzke, ale o umiestnení stánku.
Ing.  Jakubišin –  opakovane  prečítam  žiadosť.  Keďže  sme  neodsúhlasili  jej  odstúpenie  na 
opakované prerokovanie v komisii musíme ju vyriešiť na zasadnutí OZ.
Judr. Šima – zhodnotila komisia verejný záujem, keď teraz opakovane rokujeme o téme, ktorá už 
bola vyhodnotená. Chceme konfrontovať osobný záujem s verejným.
p. Mesároš – treba dať hlasovať, kto je za, aby bol stánok umiestnený tak ako to navrhuje žiadateľ.
Ing. Jakubišin – po prebehnutej diskusii opätovne predkladám text pôvodného uznesenia 
Uznesenie : OZ zamieta žiadosť č.674/2012 zo dňa 12.9.2012 žiadateľa Sami Šakiri, Hlavná 29 
Gelnica, o umiestnenie  stánku na výrobu  a predaj zmrzliny.
Hlasovanie 1 za – Bc. Kaľavský 6 proti – Ing. Jakubišin, p. Mesároš p. Keruľ, Mgr. Dubecký, Ing. 
Kováč, Judr. Šima, 2 zdržali sa – Ing. Novotová, p. Zvirinský

f.,  žiadosť  p. Trinkovičovej  o prenájom suterénnych  priestorov  komunitného  centra  za  účelom 
predaja športových potrieb a navrhuje súhlasiť
Uznesenie : OZ zamieta prenájom nebytových priestorov na ulici Partizánskej 30 - suterén ,  pre 
Moniku  Trinkovičovú  bytom  Hlinná  1A  Margecany,  v zmysle  žiadosti  č.  739/2012  zo  dňa 
4.10.2012 za účelom zriadenia predajne so športovým a zmiešaným tovarom ako  prípad hodný 
osobitného  zreteľa  podľa  §  9a  ods.9  písm.  c)  zákona  138/1991  Zb.  o  majetku  obcí  v znení 
neskorších zmien a doplnkov s účinnosťou od 1.12.2012.   Výška  nájmu 8,30 €  / m2 ročne. Dôvody 
hodné osobitného zreteľa:  -   záujem obce o navrhovaný účel  využitia  priestorov – predajňa so 
športovým a zmiešaným tovarom.   
Hlasovanie 8 za -1 zdržal sa p. Mesároš

Ing.  Machilová –  p.  Holécy  dodal  podklady  požadované  v predbežnom  súhlase  k odpredaju 
pozemkov na Kozinci. Je potrebné uznesením dať súhlas k odpredaju.
Uznesenie : OZ schvaľuje odpredaj časti parcely KN-C  č.128/1- ostané plochy k. ú. Rolova Huta 
podľa GP č. 34605045-120/2011 zo dňa 17.9.2012 a to  diel č.1 o výmere 596  m2    pričlenený 
k parcele  KN-C č.128/197  –  zastavané  plochy a  nádvoria  a diel  č.2  o výmere  9  m2 pričlenený 
k parcele  KN-C  č.128/203  –  zastavané  plochy  a  nádvoria,  pre  žiadateľa  Ing.  Ivana  Holécyho 
nar.                         , bytom Park Angelinum 6 Košice , za cenu 22 EUR / m 2  ako priľahlého 
pozemku stavbám  s. č.826 a 828 vo vlastníctve kupujúceho   podľa § 9a ods.8 písm. b) zákona 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov. Vklad do katastra nehnuteľností 
zrealizuje a uhradí kupujúci.
Hlasovanie 9-0

Mgr. Dubecký – navrhujem 5 minútovú prestávku Hlasovanie 8-1 zdržal sa Ing. Jakubišin

Mgr. Dubecký – komisia prejednávala 
a., žiadosť SZUŠ o prenájom zrkadlovej sály a súhlasí s prenájmom.
Ing. Machilová -  priestory boli rekonštruované z prostriedkov EÚ a ministerstva, preto musí dať 
súhlas aj ministerstvo.
Starosta - nájomné ide pre štát a obci platby za energie, avšak žiadateľ žiadosť stiahol, takže o nej 
nebudeme hlasovať.

b., ponuku na vstup obce do Európskeho zoskupenia územnej spolupráce Karpatia Euroregión s 
ručením obmedzeným a navrhuje súhlasiť, aby sa obec stala zakladajúcim členom, ako aj s výškou 
členského príspevku



Starosta – je to zoskupenie slovenských a maďarských obcí. Jedná sa aj o cezhraničnú spoluprácu. 
Väčšina zakladajúcich obcí je z okolia Košíc. Členstvo umožní čerpať zdroje z európskych grantov. 
Čiastočne supluje činnosť MAS Hnilec.
Uznesenie : OZ schvaľuje vstup obce Margecany za zakladajúceho člena Európskeho zoskupenia 
územnej spolupráce Karpatia Euroregión s ručením obmedzeným, skrátený názov: EZÚS Karpatia 
Euroregión, so sídlom: Komárovce 22, 044 55 Veľká Ida, Slovenská republika.
Hlasovanie 9-0
Uznesenie  :  OZ  schvaľuje návrh  dohovoru  a Stanov  EZÚS  Karpatia  Euroregión  so  sídlom 
Komárovce 22, 044 55 Veľká Ida, Slovenská republika.
Hlasovanie 9-0
Uznesenie  :  OZ schvaľuje  jednorazový  členský  príspevok  vo výške  100,-  EUR do EZÚS 
Karpatia Euroregión. 
Hlasovanie 9-0
Uznesenie : OZ poveruje starostu obce podpísaním  Dohovoru  a Stanov o založení Európskeho 
zoskupenia  územnej  spolupráce  Karpatia  Euroregión  s ručením  obmedzeným,  so  sídlom: 
Komárovce 22, 044 55 Veľká Ida, Slovenská republika.
Hlasovanie 9-0

c., žiadosť o sponzorský dar p. Jarošíkovej pre hudobnú skupinu KISSES. Obec nemôže poskytovať 
sponzorské dary.
Uznesenie : OZ zamieta žiadosť č. 764/2012 zo dňa 11.10.2012 žiadateľky Bc. Jarmily Jarošíkovej, 
bytom Hlinná 35 Margecany,  o finančný sponzorský dar pre detskú hudobnú skupinu KISSES
Hlasovanie 9-0

d., na komisii odznela požiadavka na poskytnutie Kroniky obce pre JDS.
Starosta – už som im venoval.

e., komisia mala za úlohu navrhnúť občana na titul „Senior roka“ a navrhla p. Kaľavskú Máriu a p. 
Dubeckého Juraja.
Uznesenie : OZ schvaľuje podanie  návrhu na ocenenie „Senior roka“  pre pani  Máriu Kaľavskú 
a pána Juraja Dubeckého.
Hlasovanie 9-0
Ing.  Machilová -   došla  žiadosť  od  STK  Topspin  o navýšenie  príspevku  pre  činnosť  klubu 
a o príspevok vo výške 100€ pre FO na zabezpečenie STK autobusu.
Judr. Šima – z akých prostriedkov by sme vedeli podporiť stolnotenisový klub.
Starosta – navrhujem odstúpiť žiadosti do komisií.
Mgr. Dubecký – v poriadku, ale potrebujem poskytnúť ďalšie informácie a podklady, aby sme vedeli 
z akých položiek vieme prostriedky presunúť.
Starosta – navrhujem hlasovať o odstúpení každej žiadosti zvlášť. Najprv o prvej.
Uznesenie : OZ postupuje žiadosť č.850/2012 zo dňa 7.11.2012 žiadateľa ŠKST TOPSPIN 
Margecany o poskytnutie príspevku na činnosť do komisie pre kultúru, šport, školstvo, prácu 
s mládežou a sociálne otázky.
Hlasovanie 9-0
Starosta – o druhej žiadosti by sme mali rozhodnúť teraz nakoľko sa jedná o STK autobusu, ktorý 
je využívaný aj pre obec a občanov. FO žiada aj o poskytnutie financií na výmenu gamatiek, ktoré 
revízny technik vyhodnotil ako nevyhovujúce a žiada ich vyradenie s prevádzky.
Mgr. Dubecký – na začiatku roka obec vyčlenila prostriedky na činnosť klubu vrátane takýchto 
položiek. Ako to, že nemajú peniaze.
Ing.  Kováč –  riešme  autobus.  Je  potrebné  aby  absolvoval  STK,  preto  navrhujem  aby  sme 
prostriedky poskytli.
Judr.  Šima – už pred časom sme sa bavili  o fungovaní  klubu.  Je normálne ,  aby fungoval ako 
súkromná spoločnosť? Keďže obec dáva prostriedky na prevádzku, energie a štadión je v majetku 



obce, tá má nielen právo, ale povinnosť vedieť, ako sú tieto prostriedky využívané.
Starosta – je problém s obsadením výboru fukcionármi. Nikto nemá záujem o dobrovoľnícku prácu.
Ing. Jakubišin – bol som na členskej schôdzi, kedy nebola prijatá abdikácia starého výboru, ale sa 
doplnil  o nových  členov.  Nový  výbor  bude  zvolený  na  najbližšej  výročnej  členskej  schôdzi. 
Navrhujem schváliť dotáciu 100€ na STK pre autobus.
Uznesenie : OZ schvaľuje poskytnutie dotácie vo výške 100 €  nad rámec schváleného rozpočtu pre 
TJ Lokomotíva Margecany v zmysle žiadosti č. 857/2012 zo dňa 8.11.2012 s účelovým určením na 
zabezpečenie STK autobusu.

Hlasovanie 8-0 chýbala Ing. Novotová
Mgr. Dubecký – navrhujem, aby poslanci vykonali obhliadku priestorov v rámci konania zasadnutí 
komisií t. j. 22.11.2012 

K     bodu 9. Rôzne  
Ing.  Machilová  – bola zriadená komisia  na vyradenie nepotrebného majtku obce v zložení  Ing. 
Machilová, Ing. Novotová a Bc. Kaľavský, ktorá vyradila majetok v rozsahu podľa predloženého 
zoznamu.
Uznesenie : OZ schvaľuje  vyradenie prebytočného majetku obce v celkovej  výške 20 716,68 € 
podľa predloženého návrhu na vyradenie.
Hlasovanie 9-0
Ing. Jakubišin – žiadam, aby bolo zmenené uznesenie zastupiteľstva ohľadom vypracovania 
postupu majetko – právneho vysporiadania pozemkov v areáli futbalového štadióna v Margecanoch 
na  30.6.2013.

Uznesenie : OZ schvaľuje posunutie termínu v uznesení č.13/2012/C-4 zo dňa 25.6.2012 vo veci 
vypracovania postupu majetko – právneho vysporiadania pozemkov v areáli futbalového štadióna 
v Margecanoch na  30.6.2013.

Hlasovanie 9-0
Ing.  Jakubišin –  požiadal  ma p.  Kaman,  aby som zastupiteľstvu  oznámil,  že  dňa 1.12.2012 sa 
uskutoční Adventný večer a zároveň požiadal o príspevok na zabezpečenie vo výške 200€
Starosta – s týmto výdavkom sme počítali a máme ho zahrnutý v rozpočte na rok 2012. V piatok 
(16.11.2012) sa mám s p. Kamanom stretnúť a dohodnúť spôsob poskytnutia príspevku.
Ing. Jakubišin – na komisii sme riešili maj sťažnosti občanov. P. Hricko sa sťažoval na štekot psa 
suseda p. Mesároša T., ktorý sľubil nápravu.
Starosta – chcem Vás informovať ohľadom niektorých skutočností o ktorých by ste ako poslanci 
mali vedieť a to:

- So  spoločnosťou  Dalkia  sme  sa  dohodli,  že  na  vlastné  náklady  zrealizuje  napojenie 
novopostavených bytov v nadstavbe nad MŠ na centrálny ohrev vody z vlastnej kotolne

- Pripravujeme investičný zámer nadstavby bytov nad ďalšou časťou MŠ, avšak za iných 
podmienok, ako bola bytová výstavba riešená doteraz. Byty postaví firma bez účasti obce, 
ale v zmysle podmienok ministersta a tieto obec následne odkúpi.

- Na zberný dvor nam bolo zrušené verejné obstarávanie. Uskutočnilo sa nové, do ktorého sa 
prihlásila aj firma so špekulatívnymi spôsobmi. Budeme hľadať spôsob, ako dosiahnuť, aby 
celé výberové konanie prebehlo v súlade so zákonom.

- K odmenám  pre  zamestnancov  úradu  chcem  povedať,  že  budú  diferencované  podľa 
odpracovaných dní v roku (okresanie pri PN), ale aj podľa výkonnosti a prístupu k plneniu 
povinností.

- V súčasnosti prebieha výstavba parkovísk pri kostole, ktoré robíme vlastnými kapacitami 
s dotáciou KSK vo výške viac ako 15.000€ na nákup materiálu 

- Chcem poďakovať  pracovníkom stavebného  úradu,  ktorí  tohto  roku odviedli  kus  práce, 
hlavnému kontrolórovi za jeho činnosť a svojmu zástupcovi, ktorý je pri každom projekte, 
ktorý vrámci obce realizujeme

- Preverím si možnosť premiestnenia kontajnerov z Kozinca pred vjazd do tunela, aby boli 



viac pod dohľadom
- Na Fajnoty máme samé pozitívne reakcie. Bolo to pompézne podujatie, perfektný program 

a dôstojná akcia pre dôchodcov
Mgr.  Dubecký –  občania  zo  Školskej  ulice  žiadajú  o výmenu  vypálených  žiariviek  verejného 
osvetlenia
Starosta –  zabezpečíme  v období  inštalácie  vianočnej  výzdoby,  kedy  budeme  mať  k dispozícii 
vozidlo s plošinou 
Mgr. Dubecký – občania z Rolovej Huty žiadajú o opravu prístupových chodníkov k železničným 
perónom
Starosta –  nie  je  to  úplne  bez  problémov,  lebo  sa  jedná  o pozemky  vo  vlastníctve  ŽSR 
a momentálne naši pracovníci robia parkovisko pri kostole, ale značím si to a pokúsime sa chodníky 
opraviť na jar budúceho roku.

Zapísal: Bc. Kaľavský

Ing. Igor Petrik –starosta obce

Overovatelia: Mgr. Miroslav Dubecký        ................................

                       Marián Keruľ                        ................................


